
Protokół nr 1/2020
z posiedzenia Komisji Statutowej
Rady Powiatu Nowosądeckiego

w dniu 9 stycznia 2020 r.

Realizowany porządek posiedzenia:

1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 
2. Przyjęcie  protokołu  z  poprzedniego  posiedzenia  Komisji  Statutowej  Rady  Powiatu

Nowosądeckiego.
3. Wypracowanie i przyjęcie planu pracy Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego

na 2020 rok.
4. Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego

za 2019 rok.
5. Sprawy bieżące i wolne wnioski.
6. Zamknięcie posiedzenia.

Ad 1.
Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA otworzył posiedzenie i przywitał
obecnych.

W posiedzeniu brali udział wszyscy członkowie Komisji oraz zaproszeni goście:

Roman POTONIEC – Przewodniczący Rady Powiatu Nowosądeckiego
Monika DZIEDZINA – Sekretarz Powiatu Nowosądeckiego                           

Lista obecności stanowi załącznik do niniejszego protokołu.

Przewodniczący  Komisji  Statutowej  RPN  Tadeusz  ZAREMBA przedstawił  porządek
posiedzenia i poddał go pod głosowanie.

Porządek posiedzenia został jednogłośnie przyjęty.

Ad  2.
Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poddał pod głosowanie protokół
z poprzedniego posiedzenia Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego.

Protokół został jednogłośnie przyjęty i podpisany.

Ad 3.
Przewodniczący Komisji  Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA przedstawił propozycje planu
pracy Komisji na 2020 rok.

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poddał wypracowany plan pracy
pod głosowanie.

Plan pracy Komisji na 2020 rok został jednogłośnie przyjęty.
Dokument stanowi załącznik do protokołu.
Ad 4.
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Przewodniczący  Komisji  Statutowej  RPN  Tadeusz  ZAREMBA przedstawił  sprawozdanie
z działalności Komisji Statutowej Rady Powiatu Nowosądeckiego za 2019 rok.

Przewodniczący Komisji Statutowej RPN Tadeusz ZAREMBA poinformował że do Komisji
wpłynęła odpowiedź na złożony wniosek do Zarządu Powiatu Nowosądeckiego o wystąpienie do
dyrektora Liceum Ogólnokształcącego im. Artura Grottgera w Grybowie oraz dyrektora Liceum
Ogólnokształcącego  im.  Marii  Skłodowskiej  Curie  w Starym  Sączu  o  dokonanie  zmian  w
statutach szkół w następującym zakresie:

 dostosowania do aktualnego cyklu nauczania,

 dostosowania  do  znowelizowanej  ustawy  z  dnia  14  grudnia  2016  roku  Prawo
Oświatowe,

  aktualizacji adresu szkoły (dot. LO w Grybowie).

Zwrócił  ponadto  uwagę,  że  pozostałe  wnioski  Komisji  zostały  zrealizowane.  Następnie
Przewodniczący  Komisji  Statutowej  RPN  Tadeusz  ZAREMBA  zwrócił  się  z  prośbą  do
Przewodniczącego  Rady  Powiatu  Nowosądeckiego  o  przekazywanie  do  zaopiniowania  przez
Komisję Statutową RPN uchwał dotyczących zmian w statutach szkół prowadzonych przez Powiat
Nowosądecki.

Sekretarz  Powiatu  Nowosądeckiego  Monika  DZIEDZINA  odnosząc  się  do  wniosków
złożonych  przez  Komisję  poinformowała,  że  opracowanie  tekstu  jednolitego  Statutu  Powiatu
Nowosądeckiego  będzie  możliwe  po  wprowadzeniu  zmian  dotyczących  szkół.  W  kwestii
ewentualnego opracowania uchwały dotyczącej  raportu  o stanie  Powiatu Nowosądeckiego – ze
względu na obszerny zakres prac związanych z opracowaniem ww. Raportu –  zwróciła się z prośbą
o  możliwie  szybkie  przygotowanie  projektu  przedmiotowej  uchwały,  która  musi  zostać
zatwierdzona  przez  Radę Powiatu.  Natomiast  jeśli  Rada nie  przyjmie  szczególnych wymogów,
wówczas będzie realizowany model wypracowany w ubiegłym roku.

Przewodniczący  Komisji  Statutowej  RPN  Tadeusz  ZAREMBA  powiedział,  że  w  kwestii
Raportu  o  stanie  Powiatu  Nowosądeckiego  należy  sprawdzić  jak  będzie  sprawdzał  się
wypracowany już model. Nad podjęciem stosownej uchwały należy się zastanowić, jeśli pojawią się
wątpliwości.
Przewodniczący  Komisji  Statutowej  RPN  Tadeusz  ZAREMBA poddał  sprawozdanie  pod
głosowanie.

Sprawozdanie z pracy Komisji za 2019 rok zostało jednogłośnie przyjęte.
Dokument stanowi załącznik do protokółu.

Ad 5/6. 
Przewodniczący  Komisji  Statutowej  RPN  Tadeusz  ZAREMBA podziękował  wszystkim
przybyłym za udział i zakończył posiedzenie.
 

Przewodniczący
Komisji Statutowej RPN

Tadeusz Zaremba

Protokół sporządziła: Monika Pasiut
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